
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 1 

Carácter de la sesión: Ordinaria 

Fecha de la sesión: 27. enero . 2021

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:15

Lugar: Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  debido  a una  situación
excepcional, como es el estado de emergencia para la salud ocasionada por el
virus  Covid-19,  que  justifica  su  celebración  por  medios  telemáticos  a  los
efectos del artículo 46.3 de la Ley 7/1985, de 2 de abril,  Reguladora de las
Bases del Régimen Local.

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES
BEGOÑA PRADES BELTRÁN

Miembros ausentes: 

LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
VICENT GRAU REIG
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
SANTIAGO CAUDET CEBRIÁN
M.ª MERCEDES CLARÓS VILAR
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía) 
Vecino (Alcaldía) 
Vecino (Partido Popular – PP)
Persona (VOX)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
A VV Gumbau
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest
AMPA IES Sos Baynat

Vecino (Ciudadanos) (*)
Persona (Partido Popular – PP) (*)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Compromís)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Madre Vedruna
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de
vocal del Consejo Municipal del Distrito Este, del señor Cristian Fernández Vaquero, como
Persona propuesta por el grupo político Vox, sustituyendo al señor Antonio García Besga,
y la señora Begoña Prades Beltrán, que viene en representación del AMPA Sos Baynat,
sustituyendo  a  Noemí  Sanchis  Ferriols.  Para  ello  se  hace  referencia  al  Real  Decreto
707/1979,  de 5 de abril,  por el  que se establece la fórmula de juramento en cargos y
funciones públicas.

1º.-  Aprobación del  acta de la sesión anterior  de fecha 27 de octubre de
2020.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El  señor  Presidente  agradece  en  primer  lugar  a  los  miembros  asistentes  por
haberse conectado por videoconferencia a esta reunión. El señor Presidente comenta que
se van a retomar los temas monográficos para las próximas reuniones. Se enviará a los
miembros  del  Consejo  la  relación  de  obras  del  Pirecas  del  Distrito  Este  indicando  el
presupuesto en cada inversión y el total. A continuación cede la palabra al señor Secretario
que comenta algunos de los asuntos planteados en la Junta de 16/12/2020, y que se han
ido contestando por los diferentes departamentos municipales:

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene Begoña Prades Beltrán. La señora Prades comenta que fue partícipe
estos días atrás de un curso de Obligaciones Documentales y Procedimentales  de las
Asociaciones, a través de la FAMPA. En este curso se comentó la conveniencia de que las
AMPAS estuvieran inscritas en el registro que a tal propósito tiene el Ayuntamiento, con la
finalidad, entre otras, de poder solicitar subvenciones. Es verdad que la mayoría de las
AMPA están dedicadas a actividades Extraescolares de los centros de primaria, pero que
los centros de secundaria tiene muy pocas opciones. Así pues, la señora Prades ve bien
que  el  Ayuntamiento  dedique  recursos  a  subvenciones  para  los  institutos,  como  por
ejemplo, ayudas para la semana cultural de los IES.

El señor presidente le pregunta a la señora Prades por la problemática que surge
en el entorno de los IES situados en la calle Moncofar, Penyagolosa y Sos Baynat. La

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN

SANIDAD
LUCIANO 
FERRER PONS

Indica que se han avistado ratas en la calle La 
Luna

TRATAMIENTOS DE DESENSECTACIÓN Y 
DESRATIZACIÓN DE LAS TRAPAS DEL 
ALCANTARILLADO:  El día 29/12/2020 se 
trata la calle la Luna

SANIDADSERGIO TOLEDO 
LLORENS

Indica presencia de ratas por el barrio de 
Rafalafena, zona Auditorio y zona Censa.

TRATAMIENTOS DE DESINSECTACIÓN Y 
DESRATIZACIÓN DE LAS TRAPAS DEL 
ALCANTARILLADO:  los días 17, 18, 22, 
23 y 24 de diciembre de 2020 se realiza 
toda la zona Censal; y los días 30 y 31 de 
diciembre de 2020 y 7 de enero de 2021 se 
realizan las calles Rafalafena, 
Columbretes, Dr. Ferrán, Puig Roda Taxida, 
Miguel Servet, Alegre Renau y plaza Virgilio 
Oñate Gil
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señora  Prades  contesta  al  respecto  que  de  momento,  quizás  sea  por  el  tema  del
confinamiento ha disminuido. No obstante se interesará por el tema para ver como sigue y
lo comentará en la próxima reunión del Consejo.

Interviene Silvia Peris Dumont. La señora Peris sugiere, en primer lugar, añadir
en  la  aplicación  Cistella  del  ayuntamiento  o  bien  un  plano  por  distritos,  dónde  poder
identificar los comercios adheridos de tu barrio, o bien añadir en cada comercio el distrito al
que pertenecen, para facilitar al ciudadano saber dónde están comprando, para fomentar la
compra en el comercio de proximidad.

En segundo lugar, la señora Peris agradece la reciente actuación de la empresa
de desratización y desinsectación en el distrito este.

 Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veinte
horas y quince minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 1 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27. gener . 2021

Hora inici/fi: 20:00 / 20:15

Lloc: Realitzada  telemàticament  per  videoconferència,  a causa d'una  situació
excepcional, com és l'estat d'emergència per a la salut ocasionada pel virus
Covid-19, que justifica la seua celebració per mitjans telemàtics als efectes de
l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim
Local.

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES
BEGOÑA PRADES BELTRÁN

Membres absents: 

LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
VICENT GRAU REIG
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
SANTIAGO CAUDET CEBRIÁN
M.ª MERCEDES CLARÓS VILAR
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

President (Partit Socialista – PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veïna (Alcaldia) 
Veí (Alcaldia) 
Veí (Partit Popular – PP)
Persona (VOX)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
A VV Gumbau
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest
AMPA IES El seu Baynat

Veí (Ciutadans) (*)
Persona (Partit Popular – PP) (*)
Persona (Ciutadans)
Persona (Compromís)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Mestre Canosos
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Mare Vedruna
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del
dia es procedix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de vocal
del  Consell  Municipal  del  Districte Est,  del  senyor  Cristian  Fernández Vaquero,  com a
Persona proposada pel grup polític Vox, substituint el senyor Antonio García Besga,  i la
senyora  Begoña  Prades  Beltrán,  que  ve  en  representació  de  l'AMPA  Sos  Baynat,
substituint Noemí Sanchis Ferriols. Per a això es fa referència al Reial Decret 707/1979, de
5 d'abril, pel qual s'establix la fórmula de jurament en càrrecs i funcions públiques.

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior de data 27 d'octubre de 2020.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor President  agraïx en primer lloc als membres assistents per haver-se
connectat per videoconferència a esta reunió. El senyor President comenta que es van a
reprendre  els  temes  monogràfics  per  a  les  pròximes  reunions.  A  continuació  cedix  la
paraula al senyor Secretari que comenta alguns dels assumptes plantejats en la Junta de
16/12/2020, i que s'han anat contestant pels diferents departaments municipals:

3r.- Precs i preguntes

Intervé Begoña Prades Beltrán. La senyora Prades comenta que va ser partícip
estos  dies  arrere  d'un  curs  d'Obligacions  Documentals  i  Procedimentals  de  les
Associacions, a través de la FAMPA. En este curs es va comentar la conveniència que les
AMPA estigueren inscrites en el registre que a tal propòsit té l'Ajuntament, amb la finalitat,
entre altres, de poder sol·licitar subvencions. És veritat que la majoria de les AMPA estan
dedicades  a activitats  Extraescolars  dels  centres  de primària,  però  que els  centres de
secundària  tenen  molt  poques  opcions.  Així  doncs,  la  senyora  Prades  veu  bé  que
l'Ajuntament dedique recursos a subvencions per als instituts, com per exemple, ajudes per
a la setmana cultural dels IES.

El senyor president li pregunta a la senyora Prades per la problemàtica que sorgix
en l'entorn dels IES situats en el carrer Moncofa, Penyagolosa i Sos Baynat. La senyora
Prades  contesta  respecte  d'això  que  de  moment,  potser  serà  per  l’assumpte  del
confinament ha disminuït. No obstant s'interessarà pel tema per a veure com seguix i ho
comentarà en la pròxima reunió del Consell.

NOM ASSUMPTE ENVIAT A CONTESTACIÓ

I S SA N K A 

R O D R ÍG U E Z  M ON S E R R AT

U n  c o nt e ni d or  (d e  c o lo r v e rd )  d av a n t d e  l a 

g u a rd e ria  SA N  C ris t ob a l q ue  té  la  ta p a tr e nc a d a

D IR E C C IÓ N  SS  
U R B AN Í ST I C.  
IN F R A E ST R U C  

Y  S O S TE N IB IL .

S 'h a  d o n at  o rd e  a  l'e m p re s a  c o nc e s s io nà r ia  

p e rq u è h o re p a re n .

PO L IC I A  L O C AL
IS S A N KA  
R O D R ÍG U E Z  

M O N S E R R AT

Que una veïna del Gr up Raf al afena dels 
Tarongers es queixava d'un suposat asset jament per part  d'uns j óvens, que s'assenten en el  port al 
de sa casa consumi nt begudes alcohòliques i 
f um ant  por ros

S' ha posat  est e cas en coneixement de l a 
Poli cia Nacional.  No obst ant per  par t de l a Poli cia Local  es reali tzarà t ambé visit a 
d'i nspecció i vi gi lància.

SANIDATSERGIO TOLEDO 
LLORENS

Indica presència de rate al barri de Rafalafena, 
zona Auditori i zona Censal.

TRACTAMENTS DE DESINSECTACIÓ I 
DESRATITZACIÓ DE LES TRAPES DEL 
CLAVEGUERAM:  els dies 17, 18, 22, 23 i 
24 de desembre de 2020 es realitza tota la 
zona Censal; i els dies 30 i 31 de 
desembre de 2020 i 7 de gener de 2021 es 
realitzen els carrers Rafalafena, Illots, Dr. 
Ferrán, Puig Roda Taxida, Miguel Servet, 
Alegre Renau i plaça Virgili Oñate Gil

Indica que s’han vist rates al carrer de la Lluna. SANIDAT
LUCIANO 
FERRER PONS

TRACTAMENTS DE DESENSECTACIÓN I 
DESRATITZACIÓ DE LES TRAPES DEL 
CLAVEGUERAM:  El dia 29/12/2020 es 
tracta el carrer la Lluna
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Intervé Silvia Peris Dumont. La senyora Peris suggerix, en primer lloc, afegir en
l'aplicació Cistella  de l'ajuntament o bé un plànol  per districtes, on poder identificar  els
comerços adherits del teu barri, o bé afegir en cada comerç el districte a què pertanyen,
per a facilitar al ciutadà saber on estan comprant, per a fomentar la compra en el comerç
de proximitat.

En  segon  lloc,  la  senyora  Peris  agraïx  la  recent  actuació  de  l'empresa  de
desratització i desinsectació en el districte este.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
quinze minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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